
Hei veteraner 
  
- og takk for sist til alle som kom på sikkerhetsmøtet. Her kommer den riktige mailen med litt 
fra dette møtet – den andre dere har fått for noen minutter siden, ble ved en inkurie sendt 
ut allerede på inledningsstadiet. 
 

Det ble referert fra årets fagseminar, de som ikke var på møtet kan lese det på F/NLFs 
nettsider. 
 

Kjell orienterte om VVE på Oscarsborg, og Laffen ble behørlig applaudert i forbindelse med 
utmerkelsen som ble tildelt på Fagseminaret. 
 
Vi hadde en prioritert og meningsfull ordveksling rundt temaet, håndtering av skjermtrafikk 
på egne, men ikke minst på de større hoppfeltene. Mest tid ble brukt på våre egne hoppere 
som fornyer sertifikatene med relativt liten margin, og som primært utfører lavhopp. 
Stikkord er trygg og veteranmessig flyving og ikke minst separasjon. Vi presiserte 
nødvendigheten av disiplinering i egne rekker gjennom realistisk selvjustis å bevege seg 
gradvis mot større formasjoner enn det man selv og ikke minst omgivelsene vil være 
komfortable med. I den forbindelse anbefales det å bli med på en nykommer: 
Veteranhopping på Jarlsberg, torsdag ettermiddag. Jan-Arild tok – og tar fortsatt initiativet, 
og vi andre bør absolutt henge oss på dette særdeles positive innspillet, både sosialt, men 
ikke minst for å høyne hoppkvaliteten og derved sikkerheten. I det hele tatt var det god 
stemning for hyppigere fremmøter på Jarlsberg, uten at vi glemmer PER på Geiteryggen for 
vi bør også støtte opp rundt Grenlands nyanskaffelse. 
 
Det er åpning på Jarlsberg 28.4, og ikke minst er det VVE på Oscarsborg 1. mai. Nå er vi igang 
veteraner. Vel møtt 
  
Lev lurt, 
Erik 

 


